

TABLE OF CONTENTS

目 录

Effect of SC Process on Microstructure of Nd_{9.8}Dy_{2.4}Fe_{71.8}Co₁₀B₆ Magnetic Powders
(SC 工艺对 Nd_{9.8}Dy_{2.4}Fe_{71.8}Co₁₀B₆ 磁粉微结构影响的研究)

M. LIU, W. P. GONG, Y. J. LI, L. X. CHEN.....149

Thinking about the Concept of Matter

(关于物质概念的思考)

C. X. GUO.....154

Review of the Mysteries of Galactic Dark Matter

(星系暗物质之谜及其研究现状)

J. Q. SHEN.....162

ASEP Model Based on Parallel Update Rule and Simulation Study

(基于并行更新规则的粒子 ASEP 模型及其仿真研究)

Y. F. LIANG, Q. L. HUANG.....177

Particle Wave Function and Experimental Analysis Based on Relativity Theory

(基于相对论的粒子波函数与实验分析)

X. J. WU, X. WU.....185

Influence on the Structure and Optical Properties of Ni-Nb Thin Films Based on Thickness

(厚度对 Ni-Nb 薄膜结构和光学性能的影响)

H. X. CUI, Y. WEI, Y. L. CHEN, X. ZHANG, J. GAO, J. M. SONG.....198

A Review of Historical and Physical Significance of Klein's Vectorial Gauge Theory and

Electromagnetic-Nuclear Force Unification Model

(克莱因矢量规范理论与电磁力-核力统一模型之历史与物理学意义述评)

J. Q. SHEN.....204

Analysis of Thermal Characteristics of Semiconductor Laser Packaging Based on ANSYS Workbench

(基于 ANSYS Workbench 半导体激光器封装热特性分析)

W. D. CAO, Y. FENG, C. L. YAN, Y. Q. HAO, Y. LI, H. YAN, J. B. ZHANG, H. M. JIA, Y. Z. WU.....232